



## **Dasar Margin**

*Untuk tujuan undang-undang dan/atau tafsiran untuk tujuan yang sama, dokumen rasmi ialah dokumen Inggeris. Terjemahan disediakan sebagai ihsan tetapi tidak boleh digunakan sebagai dokumen yang sah untuk tujuan undang-undang/untuk tujuan undang-undang atau secara amnya atas sebarang sebab undang-undang.*

### **Pengenalan**

QUALITY FX LTD (selanjutnya, "Syarikat") telah menetapkan Dasar Margin (selanjutnya, "Dasar") yang terpakai kepada semua pelanggan runcitnya.

### **Skop**

Dasar ini terpakai kepada semua pelanggan runcit yang berspekulasi mengenai pergerakan harga CFD yang merupakan produk yang kompleks dan mungkin sukar bagi majoriti daripada mereka untuk memahami risiko yang terlibat.

### **Peraturan penutupan margin bagi setiap akaun**

Satu kedudukan akan ditutup secara automatik apabila panggilan margin mencapai 20%.

### **Perlindungan Baki Negatif**

Perlindungan baki negatif bermaksud bahawa pelanggan kami mungkin tidak akan kehilangan lebih dana daripada yang didepositkan dalam akaun perdagangan mereka (iaitu perlindungan baki negatif).

Perlindungan baki negatif pada asas setiap akaun akan dikenakan, membataskan liabiliti agregat seorang pelabur runcit untuk semua CFD yang berkaitan dengan akaun perdagangan CFD dengan penyedia CFD kepada dana dalam akaun perdagangan CFD tersebut.

### **Risks Involved**

Perdagangan CFD merupakan bentuk perdagangan berleveraj yang sangat spekulatif, kompleks, dan melibatkan risiko kerugian yang besar, dan tidak sesuai untuk semua pelabur. CFD adalah antara jenis pelaburan yang paling berisiko dan boleh mengakibatkan kerugian besar.

Sebelum memutuskan untuk berdagang CFD, seorang pelanggan perlu mempertimbangkan dengan teliti objektif pelaburannya, tahap pengalamannya, dan tahap kebolehnya menerima risiko. Semasa berdagang CFD, seorang pelanggan mungkin menanggung kerugian sebahagian atau keseluruhan pelaburan awalnya. Pelanggan perlu sedar akan semua risiko yang berkaitan dengan perdagangan CFD dan mencari nasihat daripada penasihat kewangan bebas jika mereka mempunyai keraguan. CFD tidak sesuai untuk perdagangan "beli dan simpan", oleh itu, jika seorang pelanggan tidak mempunyai

masa yang mencukupi untuk memantau pelaburan sedemikian secara berkala, dia sepatutnya tidak berdagang dalam CFD.

### Kelulusan dan Kajian

Kami secara kolektif merujuk kepada semua undang-undang, peraturan, dan panduan di atas sebagai "Peraturan." Selanjutnya, Dasar Syarikat adalah selaras dengan pengurusan risiko yang baik dan efektif dan bertujuan untuk menghalang pengambilan risiko melebihi tahap toleransi risiko yang dinyatakan oleh Syarikat.

Dasar ini akan dikaji dan dikemaskini secara berkala dari semasa ke semasa seperti yang diperlukan untuk mematuhi perubahan dalam undang-undang yang berkaitan dan tahap risiko.

